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    П Р О Т О К О Л 

                 № 51 
 
от  заседание на ОбС-Хайредин, проведено на 14.10.2011г. 
 
Място на провеждане: Заседателната зала на Общински съвет  - Хайредин 

Начало: 09:30 часа. 

Край:     10:20 часа. 

Днес на 14.10.2011 г. / сряда / от 09:30 часа се проведе извънредно заседание на Общински 

съвет – Хайредин.  

В работата взеха участие 12 /дванадесет /, от избрани 13 /тринадесет/ общински съветници. 

Отсъстващи: Петър Попов. 

На заседанието присъства още: Дочка Цветкова – ВрИД Кмет на Общита Хайредин. 

Заседанието бе открито и ръководено от г – н В. Александров  - Председател на ОбС 

Хайредин, в заседателната зала на общинска администрация на 14.10.2011 г.         

        От направената проверка на присъстващите общински съветници, от избрани 13 / 

тринадесет / общински съветници присъстват 12 / дванадесет /  общински съветници.Като 

общинския съветник Будьони Замфиров е избран за временно изпълняващ длъжността кмет 

на с.Манастирище и не взема участие в гласуванията. 

 Г – н Васил Александров: Уважаеми Общински съветници,   

С писмо покана Ви е представен проект за дневен ред и са предоставени всички 

необходими материали за настоящата извънредна сесия.  

Настоящата сесия свиках по поискване на временно изпълняващ длъжността Кмет 

на общината , във връзка с решение №437/28.05.2011 г. за авансовото плащане по проект 

„Първоначално залесяване на неземеделски земи” на територията на община Хайредин, с 

което приехме да се изплати 20% авансово плащане от проекта.На основание промените в 

регламент №679/14.07.2011 г. на Европейската комисия за изменение на регламент (ЕО) 

№1974 §16 за увеличаване размера на авансовото плащане до 50% от одобрената 

субсидия.Ето защо предлагам да се разгледа на тази извънредна сесия докладната на ВрИД 

Кмет на общината  - Дочка Цветкова, Проект „ Първоначално залесяване на неземеделски 

земи” на територията на общината.Имате ли други предложения? След като няма други 

предложения поставям на режим на гласуване дневния ред. 

 
    ДНЕВЕН РЕД : 

 
1. Докладна.  

Вносител: Дочка Георгиева Цветкова – ВрИД Кмет на Община Хайредин , относно: 

Проект „Първоначално залесяване на неземеделски земи” на територията на Община 

Хайредин. 

Докл.:Дочка Цветкова – ВрИД 

         Кмет на община Хайредин. 

 

                                 ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 10 

                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 

                                              „ВЪЗД.СЕ” – НЯМА 

                            ДНЕВНИЯ РЕД СЕ ПРИЕМА 
От залата отсъства общинския съветник Георги Кръстев и в гласуването не участва 

присъстващия досегашния общински съветник Будьони Замфиров. 

По процедура думата поиска общинския съветник Николай Кожухарски, който попита  

Председателя на ОбС Хайредин в какъв отпуск е или не е . 

 В 09:50 часа влиза в залата общинския съветник Георги Кръстев. 
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Председателя на ОбС Хайредин отговори, че със заявление №220/19.09.2011 г. съм в 

платен годишен отпуск, за което Ви информирах на предишната сесия.Поради налагащата 

се извънредна сесия със заявление №222/07.10.2011 г. прекратих отпуска си до 18.10.32011 г. 

Това нещо бе потвърдено и от ВрИД Кмет на общината.Нещо повече, получих писмо от 

ЦИК, в което се посочва, че Председателите на ОбС могат да не излизат в отпуск.С това 

писмо е запозната и Искра Гиздова- общински съветник, която потвърди верността на 

казаното от мен. 

След като нямаше други въпроси и мнения председателя на ОбС предостави думата на 

ВрИД Кмет на общината – Дочка Цветкова. 

Г-жа Дочка Цветкова – ВрИД Кмет на общината: 

 

 Уважаеми г-н Председател, дами и господа общински съветници, 

Във връзка със сключен Договор № 06/223/00186 от 31.03.2011г. за отпускане на финансова 

помощ по Проект ”Първоначално залесяване на неземеделски земи” на територията на 

община Хайредин по мярка 223”Първоначално залесяване на неземеделски земи” от 

Програмата за развитие на селските райони 2007-2013г. между ДФ”Земеделие”-

Разплащателна агенция гр.София и община Хайредин на стойност 138 194,00лв. 

представляващи 100% безвъзмездна финансова помощ от целия размер на одобрената 

инвестиция.                

Предлагам, на основание чл.21, ал.1, т. 8 от ЗМСМА, Общинският съвет да  

РЕШИ: 

 

1. На основание промени в Регламент №679/2011г. на Европейската комисия от 14.юли 

2011г. за изменение на Регламент(ЕО) №1974, параграф 16 за увеличаване размера на 

авансовото плащане до 50% от одобрената по договор субсидия, изменение на Наредба 

22/2008г., Решение №437 от 28.05.2011г. на общински съвет Хайредин за авансово плащане в 

размер на 20% (двадесет на сто) и внесена на 17.06.2011г. и изплатена на 08.07.2011г. заявка за 

авансово плащане в размер на 27 638,80лв 

Одобрява Община Хайредин да кандидатства за авансово плащане до 50%(петдесет на сто) и 

да подаде коригираща заявка за авансово плащане за разликата до 50%(петдесет на сто) в 

размер на 30% (тридесет на сто), т.е   41 458,20лв. (четиридесет и една хиляди 

четиристотин петдесет и осем лева и двадесет стотинки)  от първоначално одобрената 

финансова помощ по образец, утвърден от изпълнителния директор на РА в съответната 

областна дирекция на фонда – отдел  „Регионална разплащателна  агенция – Разплащателна 

агенция” (ОДФ-РРА-РА) по място на извършване на инвестицията и приложи документи 

съгласно приложение №8 

2. Одобрява поемането на дълг или запис на заповед издадена от кмета на Община 

Хайредин в полза на РА в размер на 110% от стойността на авансовото плащане (45 

604,02лв). 

3. Одобрява запис на заповед за поемане на дълг в размер на 45 604,02лв (четиридесет и пет 

хиляди шестстотин и четири лева и две стотинки)       за срок – 12или18+удължен с 6мес.  

4. Възлага на Кмета на общината да подготви и внесе необходимата документация в срок до 

31.10.2011г.. 

 

  Думата бе предоставена на общинските съветници. 

Отношение по тази докладна поиска общинския съветник Искра Гиздова, която попита 

”Кога ще започне усвояването на тези средства?”След нея думата бе предоставена на 

общинския съветник Георги Кръстев, който попита „Кои са участвали в комисията по избор 

на изпълнител и кои са фирмите участвали?”. 

         ВрИД Кмет на общината  извика Цветан Гущерски, който отговаря за проектите и 

провеждане на конкурсите. 

Цветан Гущерски се яви пред общинския съвет и носеше цялата документация по 

проекта „Първоначално залесяване на неземеделски земи” на територията на общината. 
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Председателя на ОбС  - Васил Александров предостави думата на ВрИД Кмет на 

общината да отговори на въпроса на Искра Гиздова и каза „След получаване на утвърдително 

писмо от ДФ”Земеделие”, на който са предоставени всички необходими материали, ще 

започне усвояването на средствата”. 

На въпросите на Георги Кръстев отговори Цветан Гущерски, който информира 

общинските съветници за състава на комисията и ги запозна с каузите на сключения 

договор. 

Думата поиска  общинския съветник Цветомир Кръстев , който каза , че нещата са 

достатъчно изяснени и предлага да се премине по процедура за гласуване. 

След като нямаше други предложения и мнения по тази точка от дневния ред, 

Председателя на ОбС я постави на гласуване и ОбС взе: 

 

      РЕШЕНИЕ       

                        №476 

 

1. ОбС Хайредин на основание ЗМСМА и Правилника за организация и дейността на ОбС 

приема докладната на ВрИД Кмет на общината, относно Проект „Първоначално 

залесяване на неземеделски земи” на територията на Община Хайредин. 

2. На основание промените в Регламент №679/2011г. на Европейската комисия от 14.юли 

2011г. за изменение на Регламент(ЕО) №1974, параграф 16 за увеличаване размера на 

авансовото плащане до 50% от одобрената по договор субсидия, изменение на Наредба 

22/2008г., Решение №437 от 28.05.2011г. на общински съвет Хайредин за авансово 

плащане в размер на 20% (двадесет на сто) и внесена на 17.06.2011г. и изплатена на 

08.07.2011г. заявка за авансово плащане в размер на 27 638,80лв. одобрява Община 

Хайредин да кандидатства за авансово плащане до 50%(петдесет на сто) и да подаде 

коригираща заявка за авансово плащане за разликата до 50%(петдесет на сто) в размер 

на 30% (тридесет на сто), т.е   41 458,20лв. (четиридесет и една хиляди четиристотин 

петдесет и осем лева и двадесет стотинки)  от първоначално одобрената финансова помощ 

по образец, утвърден от изпълнителния директор на РА в съответната областна дирекция 

на фонда – отдел  „Регионална разплащателна  агенция – Разплащателна агенция” (ОДФ-

РРА-РА) по място на извършване на инвестицията и приложи документи съгласно 

приложение №8 

3. Одобрява поемането на дълг или запис на заповед издадена от кмета на Община 

Хайредин в полза на РА в размер на 110% от стойността на авансовото плащане (45 

604,02лв). 

4. Одобрява запис на заповед за поемане на дълг в размер на 45 604,02лв (четиридесет 

и пет хиляди шестстотин и четири лева и две стотинки)       за срок – 

12или18+удължен с 6мес.  

5. Възлага на Кмета на общината да подготви и внесе необходимата документация в срок до 

31.10.2011 г. 

                                 ГЛАСУВАЛИ:   „ЗА” – 10 

                                              „ПРОТИВ” – НЯМА 

                                              „ВЪЗД.СЕ” – 1 /Н.Кожухарски/ 

                            РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА!!! 

В гласуването не участва досегашния общински съветник Будьони Замфиров. 

 

След като бе приета докладната на извънредната сесия Председателя на ОбС 

закри  в 10:20 часа сесията. 

 

ИЗГОТВИЛ :      ПРЕДСЕДАТЕЛ :       

Техн. сътрудник:……………….   ОбС – Хайредин :………………        

                    /Ив. Бърдарска/             /В. Александров/ 

  

 


